
FAU-møte Stenbråten skole 

Referat  

Dato: 08.11.22 
Tid: 19.00-20.30 
Sted: Stenbråten skole, Personalrommet 
Referent:  Gunnhild Aas Strand 
Tilstede: Rektor Lene Fosser Minge, FAU-representater fra 1b, 1c, 2c, 3a, 3c, 4a, 4b, 4c, 5a, 

5b, 5c, 6a, 6c, 7a, 7b og 7c. 

 

 

Saker 

1 Rektors kvarter 

Rektor har vært i India, både fått inspirere og blitt inspirert. Vi får vite mer om deres måte å 

undervise og tilpasse for alle elevene i samlet klasse. 

Det er post-korona, høst og dermed en del fravær i klassene, både forkjølelse og influensa. 

Klassemiljø og skolemiljø er i fokus. Rektor takker de som har arrangert treff allerede, f.eks 

Halloweenfest. Dette er viktig, både for elevene og foreldrene. 

Torsdagens inspirasjonskveld for foreldrene blir spennende! Rektor ber oss ta med andre 

foreldre, slik at man kan bli godt kjent! Mobbeombudet vil vise hvordan foreldrene kan jobbe 

mot mobbing. FAU sender forslag til påminningsmelding til foreldrene. Det trengs ikke 

påmelding til barnevakt. 

Trafikkforholdene rundt levering har blitt bedre. Det er færre trafikkfarlige situasjoner. Det 

kom et forslag om å male «rundkjøring» på parkeringa fra en FAU-rep. Det kommer mer lys 

ved fotballbanene og parkeringa. Det er mange aktører og eiere som er inne i prosessen om å 

utforme parkeringsplassen og veien ned dit. Planer ligger på nettsida til bydelen. 

Skolen har hatt en veldig hyggelig kulturuke med fokus på lesing. 

Det skal ansettes assisterende rektor. Innstilling er skrevet i dag. Tilbud gis i morgen.  

 

2 Info fra driftsstyrerepresentanten Rune Jordet.  
 

Skolen har to saker til behandling hos statsforvalteren. 

 

Man går mot merforbruk i år. 

 

Forslag fra Rune på rutine/ny FAU vedtekt foreldrerepresentanter Driftsstyret (luftet med 

rektor og Driftsstyret) 

  

----------------------------------------------- 



FAU velger foreldrerepresentanter til Driftsstyret på skoleårets siste FAU møte i Mai/Juni.  

Representantene velges for 2 år om gangen. Kun 1 verv velges pr. År, med mindre noen trekker seg. 

Dersom 1 representant trekker seg innen 1. året av perioden er omme, velges dette vervet på nytt på  

skoleårets siste FAU-møte. Men da kun for 1 år for å sikre balanse mellom kontinuitet og alternering av  

nye Driftsstyrerepresentanter fra FAU. 

1. Vara overtar i så fall rollen  ut skoleåret. 

Alle tre vararoller er på valg hvert år. 

Vara skal kalles inn ved fravær fra en av hovedrepresentantene. 

----------------------------------------------- 

 

(Forslaget bryter da med oppnevningsperioden som følger kalenderåret) 

Oppnevning skjer da i praksis med et halvt års tidsforsinkelse. Man tiltrer da et halvt år før man blir oppnevnt, 

og fratrer et halvt år før oppnevningsperioden er omme. 

Årsaken er at oppnevningsrutinen følger andre kommunale verv,  

og er ikke tilpasset utdanningssektoren med skoleår fra August-Juni. 

 

 

 

3 Innkalling og referat godkjent 

 

Runde  

7.trinn: Ekstraordinært foreldremøte med barn og foreldre forrige uke. Det er mye hormoner, 

forsentkomming, SoMe, rus i området, utestenging. Foreldre diskuterte med andre barn enn 

sine egne. Det opplevdes som et nyttig og bra møte. Det er ikke barna det er noe galt med, det 

er en samfunnsutfordring. Det må jobbes med skolemiljø! 

4.trinn (4c): Også utfordringer med klassemiljø. Kun foreldrene var på et møte. Det jobbes 

med mobbesaker og konflikter. 

(4a) Det var en del trøbbel i fjor, men det går bedre nå. 

3a, De merker at de starta i koronatida. Jobber med klassemiljøet.  

2c, Det er utfordringer, men det tas tak i. 

1c, Glad for at ny kontaktlærer som tar over etter jul er ansatt. 

1b, Godt at kontaktlærer er tilbake. Reflekskveld neste onsdag.  

5b, De har fått ny kontaktlærer, og det virker bra! 

 

 

 

4 Komitê-arbeid.  

Foreldrekvelden 10/11. Skolen dekker honoraret, dersom ikke det kommer inn nok 

inngangspenger.  

(Skal Mortensrud og Klemetsrud skole også inviteres?) Dette gikk komiteen bort ifra. 

 
1. + 5. trinn: Trygg skolevei/Trafikkregulering 

Rune har vært på befaring. De fleste kjører hensynsfullt, men med noen unntak. Kan man 

snakke direkte med de 8-10 som lager problemene? 

Kan man få bedre lys? Ett felt på veien ned er ikke noen løsning, da blir det kork. Hva med to 

adskilte, enveiskjørte felt? Kampesteiner? 

Nye skilt?  



Oppmuntre alle de som kan gå? Kartlegge hvorfor de som kjører gjør det? Skrive på fb-sida 

til klassene.  

 

 

2. + 3. + 4. trinn: Sosiale treff for foresatte og samlinger for hele skolen. 

FAU-representantene ble bedt om å dele inspirasjonskvelden på facebook. Det blir kaffe, kake 

og kos! Komiteen ønsker å prioritere foreldrene på skolen her og ikke invitere andre skoler 

denne gangen. Det er også et poeng å sitte med foreldre fra andre trinn.  
 

6. + 7. trinn: Natteravn og KLMS-samarbeid. 

Natteravnansvarlig er fornøyd, så vi fortsetter med det som gjøres. Man kan heller ha fokus på 

miljøet på trinnet. Det er lurt å være med på møter med politiet + KLMS. 
 

 

5 Eventuelt 

Hva med svømmeundervisning til de som ikke fikk det under korona? Hva gjøres med de 

elevene som ikke har fått svømmeundervisningen de har krav på? 

 

Konklusjon: FAU anmoder skolen om å gjennomføre tiltak innenfor ordinær skoletid, for 

elever som ikke har fått svømmeundervisningen de har hatt krav på de siste åra. 

 

Er Halloweenfest noe som favner alle? Bør det heller være en høstfest? Ville det nådd flere? 

Eller kan man tenke at dette kun er ett arrangement i løpet av skoletida? Det engasjerer også 

mange.  
 


